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Protokoll från styrelsemöte nr 5 2023 (den 27 april), 
konstituerande möte 

 

Närvarande 
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Dennis Johansson, Elin Wohrne, 

Kerstin Sollerbrant Melefors, Per Blixt och Sofia Lagerberg. 

Frånvarande 
Madelene Sundholm 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

2) Konstituerande av styrelsen 
Beslut: Till kassör utses Elin Wohrne och till sekreterare utses Dag Ribbing. 

 

Styrelsen ser då ut på följande vis 2023:  

Ordinarie ledamöter 

Roll Namn Adress Vald för 

Ordförande Per Blixt Minkv 25 2023-2024 

Ledamot Anders Enebjörk Bäverv 27 2022-2023 

Ledamot Anders Klingström Bäverv 43 2023-2024 

Sekreterare Dag Ribbing Bäverv 14 2023-2024 

Kassör Elin Wohrne Minkv 38 2022-2023 

 

Suppleanter 

Namn Adress Vald för 

Dennis Johansson Bäverv 16 2023-2024 

Kerstin Sollerbrant Melefors Bäverv 6 2022-2023 

Sofia Lagerberg Minkv 17 2022-2023 

Madelene Sundholm Bäverv 45 2022-2023 
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Beslut:  

• Per anmäler ovanstående styrelse till Riksbyggen. 

• Dag anmäler ovanstående styrelse till Lantmäteriet. 

 

Beslut:  

Styrelsen beslöt att ordförande Per Blixt och kassör Elin Wohrne tecknar Tegelhagens 

samfällighets firma  

• tillsammans eller  

• var för sig, tillsammans med någon av de övriga ordinarie styrelseledamöterna. 

 

3) Datum för styrelsemöten 2022 
 

Beslut: Styrelsen möts följande dagar:  

 

• Måndag 22 maj (google meet) 

• Måndag 26 juni (google meet) 

• Måndag 21 augusti (prel lokalen) 

• Måndag 18 september (prel lokalen) 

• Måndag 23 oktober (prel lokalen) 

• Måndag 20 november (prel lokalen) 

• Måndag 18 december (prel lokalen) 

 

4) Fördelning av jobb i styrelsen  
I och med att Mari och Ulf slutar i styrelsen behöver deras ansvarsområden fördelas på 

andra. Elin tar på sig ansvaret för lekplatserna och Per tar på sig ansvaret för vägar, 

belysning och skyltar. Därmed ser arbetsfördelningen ut på följande sätt: 

 

Område Ansvarig 

Garage och parkeringsplatser Kerstin Sollerbrant Melefors / 

Dennis Johansson 

Laddboxar Sofia Lagerberg 

Kvarterslokalen Kerstin Sollerbrant Melefors 

Pool och bastu Anders Klingström 

Sophantering Dennis Johansson 

Lekplatser Elin Wohrne 

Grönområden Dennis Johansson 

Vägar, belysning och skyltar Per Blixt 

Värme och varmvatten  

(inkl. fv-renovering) 

Anders Enebjörk 

 

 

Beslut: Madelene uppdaterar hemsidan enligt ovan. 
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5) Övriga frågor 

5.1) Värmemätare 

Beslut: Anders E kontaktar entreprenören för att sätta igång och planera arbetet. 

5.2) Arbeten vid lekplats Bv16 

Beslut: Dag kontaktar dom boende angående återställning av gräsmattan som bör göras 

med ny gräsmatta i stället för jord+frön. 

 

När arbetet är klart får vi utvärdera om det behövs något nytt staket mellan skogen på 

kullen och den ny-schaktade fastigheten. 

5.3) Garagemålning 

Det har varit en diskussion kring hur rimligt det är att göra detta med sommarjobbare 

även i år, men mötet vidhöll tidigare beslut (att använda sommarjobbarna). 

5.4) Radon 

En boende har informerat en styrelsemedlem om att dom har uppmätt höga radonhalter i 

sitt hus, och att det skulle bero på inflöde av markradon via ett rör som går genom plattan. 

 

Mötet ansåg att detta visserligen inte är en fråga för samfälligheten, men att styrelsen 

ändå skulle kunna informera medlemmarna om detta eftersom det är av allmänt intresse. 

 

Beslut: Madelene lägger in denna information i utskick. 

5.5) Debitering av laddbox-förbrukning 

Dag informerade om status på arbetet med att reda ut debiteringen av laddbox-

förbrukningen: 

• Ett första problem med att lägga in RFID-taggarna i den automatiska rapporten är 

löst. Lösningen låg i den information som vi själva matar in i ChargeAmps 

system. 

• Ett andra problem med samma sak återstår att lösa. Lösningen kräver att 

ChargeAmps gör om sin rapport till Riksbyggen, så att även RFID-taggar med 

nollförbrukning tas med. Arbetet har satt igång. 

Information efter mötet: ChargeAmps kommer vilja ha betalt för detta, eftersom 

de hävdar att de tidigare har gjort rapporten enligt Riksbyggens instruktioner. 

Tanken är att samfälligheten skickar denna faktura till SEOM/Newel eftersom 

detta är en olöst restpunkt från garantibesiktningen.  

• För vissa månader i slutet av 2022 är inte elen från laddboxarna i garagen 

debiterade till medlemmarna p.g.a. ett inläsningsfel. Vi behöver förmodligen ta en 

manuell hantering av detta. 

Beslut: Dag kollar med Sargon Ölander hur detta ska gå till. 
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6) Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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